



Tendai PASIPANODYA
West Africa Coordinator, Youth Employment Network

Tendai Pasipanodya is the West Africa Coordinator for the Youth Employment Network (YEN), an interagency initiative of the World Bank, the United Nations and the International Labour Organisation. Tendai is currently based in YEN's regional office in Dakar where she is responsible for a competitive grant scheme called the Youth to Youth Fund. The Youth to Youth Fund provides grants and capacity building support to youth led organizations in West Africa in order for them to implement innovative youth entrepreneurship projects. The idea behind the Fund is to help youth move from being passive recipients to active participants in tackling the youth employment challenge.

She obtained a Masters Degree in Development Studies from the London School of Economics and later worked as an Economic Development Consultant for the consulting company Shared Intelligence in London.

Tendai PASIPANODYA
Coordinateur pour l'Afrique de l'Ouest, Réseau pour l'emploi des jeunes

Tendai Pasipanodya est la coordinatrice pour l'Afrique de l'Ouest du Réseau pour l'emploi des jeunes (YEN), une initiative inter institutions de la Banque mondiale, l'Organisation des Nations Unies et l'Organisation internationale du Travail. Tendai est actuellement basée au bureau régional du YEN à Dakar où elle est responsable d'un mécanisme de fonds compétitif appelé le Fond de la jeunesse pour la jeunesse. Ce fond offre des subventions et de l'aide pour le renforcement de capacités des organisations de jeunesse en Afrique de l'Ouest afin de mettre en œuvre des projets innovants de jeunes entrepreneurs. L'objectif est d'aider les jeunes à passer d'un statut de bénéficiaires passifs à celui de participants actifs dans la lutte en faveur de l'emploi des jeunes.

Elle est titulaire d'une maîtrise en études du développement de la London School of Economics et a ensuite travaillé comme consultante en développement économique pour la société de conseil Shared Intelligence à Londres.